
Referat styremøte SSRK 2/9-24 kl 19 

Tilstede; Dan, Vilja, Glenn, Stein Ove, Martine og på Teams; Benedikte og Caroline. 

 

32.24 Godkjenne innkalling 

Ok 

 

33.24 Godkjenne referat fra sist møte 

Ok 

 

34.24 Utleie og ny port. Status, Stein Ove informerer 

Ny port monteres denne uka i høyhuset. 

Ang utleie: Ei leilighet i gulhuset er ledig, utvask var ok og kontrollert av Dan. 

I klubbhuset er alt utleid til 1. okt 2024. Det er mye etterspørsel etter utleie. 

Stallgjengen får jobben med utvask ved behov. 

 

35.24 Gjennomgang budsjett og regnskap. Status pr august 

Allerede godt i rute på budsjett ifht inntekter og planlagte overskudd. 

 

36.24 Status Spillemidler og fremgang. Info fra Martine og Glenn. 

Vi er i løpende dialog med Hinnstein as og kommunen om dette prosjektet og det går virkelig 

framover. 

Vi ser for oss at en spillemiddelsøknad vil være inne hos kommunen innen fristen 15. okt 2024. 

Vedtak; Styret står samlet i avgjørelsen om å bruke midler til forprosjektet til Spillemiddelsøknaden 

som Hinnstein as gjør for oss. 

Hinnstein as hjelper oss med å få inn en søknad til Gjelstenfondet  og Krafttak for ridebanebunner 

som et tilskudd til egenandel for spillemiddelsøknaden. 

 

Søknader som ellers er sendt inn: 

Gjensidigestiftelsen – Trening for alle, søkt om en pott med penger for å kunne avhjelpe ved behov 

for økonomisk støtte til medlemmer til for eksempel treninger eller stevner. 

Glenn gjør oppmerksom på kommunens egen Fritidskasse, som er samme prinsippet hvor det går 

ann for klubben å søke om midler på vegne av medlemmer. Dette gjøres 2x i året. 

 



68 grader nord – Søkt også her om penger til Trening for alle, samme som Gjensidigestiftelsen. 

Tomafondet -  Søkt om penger til ny dressurrail. 

Nordenfjeldske – Søkt om penger til nytt tidtaker anlegg med tavle og høytaleranlegg. 

 

37.24 Aktivitetskalender og Cup 2025 

Vi søker om D/L stevne i dressur, med forslag om helga 7-8 juni alternativt KM i dressur i uke 35 inkl 

Landstevneklasser. 

Vi søker om Midtsommerstevnet 21-22 juni 

Her inngår vi et samarbeid med de andre klubbene i kretsen ang en cup som skal gå over flere 

stevner i vår krets. Vår andel i denne cupen blir en spons på 10 000 kr 

Caroline tar seg av søknader om stevner. 

 

38.24 Boksene i høyhuset 

Er ikke bruk for disse og de er i veien i høyhuset slik dette brukes nå. De er også lite brukervennlige 

for evt besøkende. 

Vedtak: Disse legges ut til hbo 0kr på Facebook mot henting og demontering. 

 

39.24 Høy 2024/2025 

Stallens egenproduserte høy har en utregnet produksjonspris på ca 5,40 kr/kilo 

Vedtak; Selges for 1600kr/ball inkl analyse. Legges ut for salg på FB. 

 

40.24 Eventuelt 

Boksene i ridehallen ønskes tatt ned før Elainetrening. Dette satser vi på å få til med dugnadsinnsats 

fra medlemmene. 

 

Møte hevet kl 2100 

 

 

 


